
PROTOKO Ł NR LX/2022 
z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Ś więtokrzyskiego 
z dnia 18 marca 2022 r. 

 
Z uwagi na pandemię obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym w Urzędzie 
Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, ul. Jana Głogowskiego 3/5, rozpoczęły się o godz. 
15.38. 
 
W sesji udział wzięli: 
 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1a i 1b  
do protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

5. Sekretarz Miasta – Anna Niedbała 

6. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 
 

Nieobecni radni: Morycińska Bożenna, Stec Włodzimierz, Strojny Daniel. 
 

Ad I/Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – 

stwierdzenie quorum: 
 
Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dzień dobry Państwu. Otwieram 

sześćdziesiątą (LX) nadzwyczajną sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

Dokonam teraz sprawdzenia listy obecności, by sprawdzić, czy posiadamy wymagane 

kworum, by podejmować prawomocne uchwały. I sprawdzam listę obecności: Choinka 

Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz. Nie ma. Duda 

Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem obecna. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Giemza Marek, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba obecny. Dzień dobry Państwu.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  
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Radna G. Maj – Grażyna Maj, obecna. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, obecny. Dzień dobry Państwu.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińskiej nie ma. Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Obecny. Dzień dobry Państwu.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. Renduda-Dudek Irena, 

obecna. Sajda Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Sajda Włodzimierz, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Woźnicka- Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, obecna. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. Nie ma. Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, obecny. Dzień dobry. 

Radny M. Czeremcha – Pani Przewodnicząca, ja też się zgłaszam. obecny. 

Przepraszam, straciłem zasięg. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dobrze. Już odnotowuję Pana, że Pan jest 

obecny. W takim razie mamy, stwierdzam, że mamy wymagane kworum, by 

podejmować prawomocne uchwały. Witam serdecznie Państwa Radnych. Witam 

Prezydenta Miasta - Pana Jarosława Górczyńskiego. Witam Panów Wiceprezydentów: 

Piotra Dasiosa i Dominika Smolińskiego. Witam Sekretarza Miasta - Panią Annę 

Niedbałę. Witam Skarbnika - Pana Sławomira Kijaka i wszystkich Państwa obecnych 

na obradach dzisiejszej sesji, a także internautów, którzy obrady nasze obserwują 

online. No, i jak zwykle na wstępie przypominam Państwu o ochronie danych 

osobowych. A więc, jeśli my podajemy swoje dane osobowe, pamiętajmy, że sesje są 

nagrywane i te dane są wówczas dostępne, ale nie wymagana jest od radnych zgoda 

by takie dane udostępniać. Natomiast, jeśli będą Państwo w wypowiedziach używać 

nazwisk, adresów, czy innych danych osobowych osób trzecich, to pamiętajcie że 

musicie mieć zgodę tych osób. No i druga informacja też taka, jak zwykle. Zgodnie  

z ustawą z kwietnia 2019 r. o dostępności cyfrowej stron internetowych i innych 

aplikacji mobilnych podmiotów publicznych oraz dyrektywą Parlamentu Europejskiego 

wszystkie materiały publikowane na stronach samorządu terytorialnego są 

przystosowane dla osób niepełnosprawnych. Stąd też, nagrania obrad sesji Rady 

Miasta będą uzupełniane o napisy dla osób niesłyszących.  
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Ad II/Przedstawienie porządku obrad: 
 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy, proszę Państwa,  

do porządku obrad. Porządek oczywiście otrzymaliśmy wraz z materiałami. Czy 

Państwo Radni mają uwagi, czy jakiekolwiek zmiany do porządku? Nie widzę.  

 

Radni Rady Miasta obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 

 

I. Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – stwierdzenie 
quorum.  

II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2022 rok”, 
2) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski”, 
3) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2025,  
4) przyjęcia programu osłonowego Gminy Ostrowiec Świętokrzyski „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2022, 
5) rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia przez Radę Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu stosowania 
maseczek ochronnych na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, 

6) nabycia nieruchomości, 
7) zaciągnięcia pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Warszawie, 
8) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2022 r., 
9) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022 – 2029. 

IV. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 
 

Ad III/Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wobec tego przechodzimy do realizacji 

porządku obrad. Będzie to punkt III/ Podjęcie uchwał w sprawach. Jako pierwszy 

projekt uchwały dotyczący przyjęcia planu pracy Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego na rok 2022. Projekt uchwały był opiniowany przez wszystkie 

komisje Rady Miasta. Proszę zatem Przewodniczących Komisji o podawanie nam 

opinii komisji. Jako pierwszy zabierze głos Przewodniczący Komisji Samorządowej.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Samorządowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję, proszę Przewodniczącego… 

Wiceprzewodniczącego Komisji ds. Rodziny – nie, Przewodniczącego, przepraszam. 

Nie ma Wiceprzewodniczącej.  
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Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca! Panie 

Prezydencie! Państwo Radni! Komisja ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowała omawiany 

projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę Przewodniczącego 

Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – M. Łata –Pani 

Przewodnicząca! Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przewodniczącego Komisji Strategii  

i Rozwoju Miasta.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Szanowni Państwo, z uwagi na to, że 

Kolegi Steca nie było na obradach Komisji Budżetu, więc ja go w tym momencie 

zastępowałam podczas obrad, całych obrad Komisji i w Jego imieniu, a właściwie  

w swoim przedstawiam opinię, że również była pozytywna co do projektu tej uchwały. 

Czy Państwo Radni mają uwagi, bądź zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, 

nie widzę. Wobec tego przechodzimy do głosowania projektu uchwały dot. przyjęcia 

planu pracy Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na rok 2022. Głosujemy: 

Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz. 

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusza Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. Nieobecna. Renduda-

Dudek Irena, jestem za. Sajda Włodzimierz. 
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Radny Wł. Sajda – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojnego nie mam. Woźnicka-Kuzdak 

Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcika Karola, też jeszcze nie ma. Wrona 

Jerzy.  

Radny  J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, proszę Państwa, że uchwałę 

tę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego na rok 2022 (załącznik nr 2 do protokołu). 

 
Patrz uchwała Nr LX/22/2022 – załącznik nr 3 do protokołu. 
 

2) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego projektu 

uchwały, mianowicie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski". Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Samorządową oraz 

Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczącego Komisji Samorządowej o zabranie głosu  

i podanie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Komisja Samorządowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Komisja Budżetu również pozytywnie 

zaopiniowała ten projekt uchwały. Czy Państwo Radni mają pytania do projektu tej 

uchwały? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy do głosowania projektu uchwały dot. 

przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski". Przystępujemy do 

głosowania: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz. 

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusza Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna, nie ma. Renduda-Dudek 

Irena, jestem za. Sajda Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel, nie ma. Woźnicka-Kuzdak 

Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Wójcik Karol, nie ma. Wrona Jerzy.  

Radny  J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, proszę Państwa, że i tę 

uchwałę podjęliśmy jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski" (załącznik nr 4 do protokołu). 

 
Patrz uchwała Nr LX/23/2022 – załącznik nr 5 do protokołu. 
 

3) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Samorządową, Komisję ds. Rodziny oraz Komisję Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu. Proszę kolejno Przewodniczących o zabieranie głosu i 

podawanie nam opinii komisji. Komisja Samorządowa, jako pierwsza.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Samorządowa, również pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Komisja ds. Rodziny. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca! Komisja 

ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Komisja Edukacji, Wychowania, Kultury i 

Sportu. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – M. Łata – Komisja 

Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Proszę Radną Renatę Dudę. 

Radna R. Duda – Dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca! Panowie Prezydenci! 

Wysoka Rado! Ja tutaj się odniosę do str. 10 tego Programu. Chodzi dokładnie  

o kontrole punktów sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. Nie wiem, czy 

dobrze rozumiem, że w 2021 r. tych kontroli (...) Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Ja, słyszałam bardzo niewyraźnie Pani 

Radna. Może by Pani powtórzyła, bardzo proszę tą swoją wypowiedź. Bo nie wiem, 

tutaj Państwo chyba też nie słyszeli. 

Radna R. Duda – To powtórzę jeszcze raz, bo chcę się odnieść tutaj do str. 10 tego 

Programu. Chodzi dokładnie o kontrole punktów sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych. Czy dobrze rozumiem, że w 2021 r. tych kontroli odbyło się tylko w 

liczbie 1? Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby  

w tym temacie zabrać głos? Proszę Radną Grażynę Maj. 

Radna G. Maj – Dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! 

Szanowna Rado! Mam pytanie odnośnie jednej rzeczy, a mianowicie na str. 30 

przedstawione są cele operacyjne i kierunki działań, a jednym z tych kierunków działań 

jest edukacja kadr, w tym szkolenia uczestniczących w realizacji zadań  

z zakresu profilaktyki uzależnień. Ponieważ fundusze jakie zostały przeznaczone, i o 

których poinformowani zostaliśmy, na kształcenie takich kadr są niewielkie. Czy z tego 

mamy rozumieć, że zmienią się finanse na edukowanie kadr, które będą tą profilaktyką 

się zajmowały. Bo już dyskutowaliśmy niejednokrotnie i nie na pierwszej Radzie, czy 

nie na jednej Radzie Miasta, że te fundusze były zdecydowanie za małe. Czy mam 

rozumieć, że będą zwiększone środki na edukowanie kadr? Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tym temacie? Proszę Radny Dariusz Kaszuba. 

Radny D. Kaszuba – Dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panowie 

Prezydenci! Szanowni Państwo! W odniesieniu do materiałów, które są prezentowane 

w tej uchwale, w projekcie tej uchwały zwraca uwagę pięć tabel, w których dane oparte 

są o okres sporo odległy. A mianowicie, są to dane z 30 września. Chciałem zapytać, 

co się stało, dlaczego te dane nie są zaktualizowane chociażby do końca roku? Wiem, 

że sytuacja była specyficzna, a jednocześnie dynamiczna i te dane są w tej chwili 

niepełne. I tymi danymi mamy się posługiwać w podejmowaniu decyzji nad tym 

Programem. Bardzo proszę o informację, dlaczego tak jest. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

chciałby? Prosiłabym, Panie Prezydencie o zabranie głosu, ewentualnie osoby 

wskazanej przez Pana.  

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie Radni! 

Szanowni Państwo! Drodzy Internauci! Tak jak gdyby od końca, Radny Dariusz 
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Kaszuba: to pytanie zadał już Pan na komisji - była odpowiedź, ale za chwilę Pan 

Naczelnik Jan Malinowski, bądź uzupełni wypowiedź Pan Wiceprezydent Piotr Dasios. 

Co do Radnej Grażyny Maj: jesteśmy, to są kwoty wyjściowe. Możemy powiedzieć, że 

może się to zwiększyć i że jesteśmy za tym, aby edukować. I Pani, jako pedagog, 

nauczyciel wyczuwa to świetnie. Ja też chcę się w to wpisać. Powiem, że edukacja jest 

najlepszą formą inwestowania i warto w to inwestować. Więc, to są ramowe kwoty. Nie 

zawsze są wykorzystywane, jeżeli będzie zapotrzebowanie i będzie taka potrzeba, to 

zawsze możemy zwiększyć. Jeżeli chodzi o te interwencje, to jak byśmy dobrze się 

wczytali w tą str. 10, to kontroli było 56. Natomiast, jakby Pani przerzuciła stronę dalej, 

na 11, to ta 1 kontrola to jest tylko i wyłącznie na zlecenie Wydziału Spraw 

Obywatelskich. Więc, może faktycznie zbyt szczegółowo Wydział Naczelnika Jana 

Malinowskiego te dokumenty przedstawia. W związku z powyższym - Panie 

Naczelniku, żeby uprościć sprawę Radnym na przyszłość, proszę pisać łącznie,  

w skrócie, nie rozbijać tak szczegółowo, bo to może wprowadzać zamęt, bo, akurat 

przeniesione jest kolejne pół zdania na str. 11 i to może wzbudzać takie wątpliwości, 

że tylko 1 kontrola. Tyle w skrócie. Może Pan Naczelnik jeszcze odnośnie Pana 

Radnego Dariusza Kaszuby. Dziękuję bardzo. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych UM – J. B. Malinowski – Pani 

Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Tak jak tłumaczyłem na komisji: poprzedni 

Program, a w zasadzie oba Programy, i alkoholowy, i narkomański, mieliśmy 

świadomość tego, że będą funkcjonować tylko do końca marca tego roku. Ponieważ 

już jesienią wiedzieliśmy, że następuje zmiana przepisów i te programy, które Państwo 

uchwalili na koniec grudnia, będą funkcjonowały tylko niespełna przez 3 miesiące. Te 

dane, które zbieraliśmy przy okazji przyjmowania tych wszystkich Programów, zawsze 

pochodziły, czy były wskazywane na dzień 30 września danego roku. W tej sytuacji nie 

widzieliśmy za konieczne zmiany tych danych, dlatego, że to wymaga bardzo dużo 

pracy. Natomiast, nie ma zasadniczego wpływu na merytorykę Programu. Jako 

przykład mogę Państwu wskazać, mają tam Państwo liczbę punktów sprzedaży 

alkoholu, sklepów i restauracji. No to, między 30 września, a 1 stycznia, ta liczba 

zwiększyła się o 1. Po prostu 1 sklep więcej. Dodatkowo, z wyjaśnień, o które 

poprosiłem pracowników Wydziału Spraw Obywatelskich wynikało, że zawsze jest to 

sytuacja dynamiczna. Te liczby się po prostu zmieniają. Dodatkowo, chcę powiedzieć, 

że konstruując Program, oparliśmy go na diagnozie, które przygotowało Małopolskie 

Centrum Profilaktyki. Te diagnozy często są bardzo kosztowne. Chcieliśmy 

wykorzystać tę diagnozę, którą w ubiegłym roku uzyskał Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej, przygotowując Strategię Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w Gminie. A więc, działaliśmy w sposób przemyślany i gospodarski. Na tym nam 

bardzo zależało, żeby te koszty jak najbardziej obniżyć, tym bardziej, że tak jak 

powiedziałem, różnica w tych 3 miesiącach, w zasadzie niespełna, może nawet, nie 

wpływa na merytorykę samego Programu. Tak więc, wydaje nam się, że nasze 

postępowanie było właściwe, a przede wszystkim gospodarskie. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy są jeszcze pytania od 

Państwa? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy do głosowania projektu uchwały  
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w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025. Głosujemy: Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz. 

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusza Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. Sajda 

Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel, nie ma. Woźnicka-Kuzdak 

Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Karol Wójcik. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny  J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę Państwa, uchwałę podjęliśmy przy 

18 głosach za i 2 wstrzymujących. 
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Radni RM 18 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach 

wstrzymujących, podjęli uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

na lata 2022-2025 (załącznik nr 6 do protokołu). 

 
Patrz uchwała Nr LX/24/2022 – załącznik nr 7 do protokołu. 
 

4) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego projektu 

uchwały dotyczący przyjęcia programu osłonowego Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Samorządową, Komisję ds. Rodziny oraz Komisję Budżetu. 

Proszę Przewodniczących o przedstawienie nam opinii komisji. Proszę o zabranie 

głosu Przewodniczącego Komisji Samorządowej. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Samorządowa pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę Przewodniczącego 

Komisji ds. Rodziny.  

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca! Komisja 

ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Komisja Budżetu również pozytywnie 

zaopiniowała ten projekt uchwały. Czy Państwo Radni mają zapytania do projektu tej 

uchwały? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy do głosowania projektu uchwały dot. 

przyjęcia programu osłonowego Gminy Ostrowiec Świętokrzyski "Korpus Wsparcia 

Seniorów" na rok 2022. Przystępujemy do głosowania: Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz. Czeremcha 

Mateusz. Tak, coś się zadziało chyba. Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusza Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. Sajda 

Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel, nie ma. Woźnicka-Kuzdak 

Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem, za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Wrona Jerzy.  

Radny  J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie przyjęcia programu osłonowego 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022 (załącznik 

nr 8 do protokołu). 

 
Patrz uchwała Nr LX/25/2022 – załącznik nr 9 do protokołu. 
 

5) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały dotyczący 

rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia przez Radę Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu stosowania 

maseczek ochronnych na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. Treść petycji 

zamieszczona jest w Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce Urząd Miasta -

Petycje- II Rejestry petycji. Projekt uchwały był opiniowany przez wszystkie komisje 

Rady Miasta. Proszę więc Przewodniczących o podawanie komisji. I zaczyna 

Przewodniczący Komisji Samorządowej. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Komisja Samorządowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Przewodniczący Komisji  

ds. Rodziny. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca! Komisja 

ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Przewodniczący Komisji 

Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu.  
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Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – M. Łata – Pani 

Przewodnicząca! Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. I Przewodniczący Komisji 

Strategii i Rozwoju Miasta. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca! Komisja również pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Komisja Budżetu również pozytywnie 

zaopiniowała ten projekt uchwały. Czy Państwo Radni mają pytania do projektu tej 

uchwały? Nie widzę. Wobec tego głosujemy projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji dotyczącej podjęcia przez Radę Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego uchwały  

w sprawie wprowadzenia zakazu stosowania maseczek ochronnych na terenie Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski. Głosujemy: Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz. Nie ma. Duda 

Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusza Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. Sajda 

Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel, nie ma. Woźnicka-Kuzdak 

Marta. 
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Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Wrona Jerzy.  

Radny  J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że również ten projekt 

uchwały, a właściwie już uchwałę podjęliśmy jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

podjęcia przez Radę Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego uchwały w sprawie 

wprowadzenia zakazu stosowania maseczek ochronnych na terenie Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski (załącznik nr 10 do protokołu). 

 
Patrz uchwała Nr LX/26/2022 – załącznik nr 11 do protokołu. 
 

6) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego projektu 

uchwały dotyczącego nabycia nieruchomości położonej w Ostrowcu Świętokrzyskim,  

w rejonie ulic Rudzkiej i Jana Samsonowicza. Jest to nieruchomość o pow. 1,1284 ha. 

Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę więc 

Przewodniczącego o podanie nam opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czy Państwo mają pytania do projektu tej 

uchwały? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy do głosowania projektu uchwały 

dotyczącego nabycia nieruchomości, położonej w rejonie ulic Rudzkiej  

i Samsonowicza o powierzchni 1,1284 ha Głosujemy: Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz. Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusza Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  
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Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. Pietruszka Aron,  

nie słyszałam. 

Radny A. Pietruszka – Jestem za, Pani Przewodnicząca. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. Sajda 

Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Sajda Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Wrona Jerzy.  

Radny  J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, proszę Państwa, że i tę 

uchwałę podjęliśmy jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości (załącznik 

nr 12 do protokołu). 

 
Patrz uchwała Nr LX/27/2022 – załącznik nr 13 do protokołu. 
 

7) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały dotyczący 

zaciągnięcia pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Warszawie. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetu. Opinia komisji jest pozytywna. I, czy Państwo Radni mają pytania do projektu 

tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego głosujemy projekt uchwały dot. zaciągnięcia 

pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Warszawie. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz. Nie ma. Duda 

Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Przepraszam. Artur Głąb, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusza Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. Sajda 

Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Wrona Jerzy.  

Radny  J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki  

w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 

(załącznik nr 14 do protokołu). 

 
Patrz uchwała Nr LX/28/2022 – załącznik nr 15 do protokołu. 
 

8) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I kolejny projekt uchwały  

zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2022. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu. 

Opinia ta jest pozytywna. Czy Państwo Radni mają zapytania do projektu tej uchwały? 

Nie widzę. Wobec tego głosujemy projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2022. 
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Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusza Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. Pietruszka Aron. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. Sajda 

Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda –Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Wrona Jerzy.  

Radny  J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę tę również 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2022 (załącznik nr 16 do protokołu). 
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Patrz uchwała Nr LX/29/2022 – załącznik nr 17 do protokołu. 
 

9) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I kolejny, ostatni w tym punkcie 

porządku obrad projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022-2029. Projekt 

uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu. Opinia ta jest pozytywna. Czy 

Państwo Radni mają pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie 

przystępujemy do głosowania projektu uchwały zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022-2029. Głosujemy: 

Choinka Stanisław. Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusza Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. Nie ma. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. Sajda 

Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel, nie ma. Woźnicka-Kuzdak 

Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Wrona Jerzy.  

Radny  J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że również i tę uchwałę 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022-2029 (załącznik nr 

18 do protokołu). 

 
Patrz uchwała Nr LX/30/2022 – załącznik nr 19 do protokołu. 
 

Ad IV/Zamknięcie obrad sesji Rady Miasta: 
 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – W tym momencie wyczerpaliśmy, proszę 

Państwa, porządek obrad. Dziękuję Państwu bardzo i zamykam obrady 

sześćdziesiątej (LX) nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Do 

widzenia Państwu. 

 

Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 16.11. 

 

Przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego - Irena 
Renduda-Dudek 
 

Protokołowały: 
Marta Kamińska 
Eliza Kaniewska 
 

 

 


